
Druga odborova seja dr
žavne zveze avstrijskih 
okraj, šolskih nadzornikov. 

Ta seja se je vršila dne 2. t. m. v Bo-
dejevem Palece hotela na Dunaju. Ob navzoč

nosti skoraj vseh odbornikov so bile zastopane 
docela vse kronovine in vse narodnosti. Dnevni 
red je obsezal jako važne točke, in posveto

vanje je trajalo z dveurnim presledkom opo

ludne od 9. ure dop. do pol šestih zvečer. 
Posebno važni so bili enoglasni sklepi o bodoči 
taktiki, ki so seveda obvezni tudi za deželne 
organizacije. 

Ob pol 1 pop. je sprejel min. predsednik 
Bienerth ves odbor in takoj zatem tudi naučni 
minister. Oba ministra, osobito pa grof Sturgkh, 
sta priznala upravičenost zahtev okr. šol. nad

zornikov in izrecno potrdila, da je s t a l n o 
n a m e š č e n j e okr. šol. nadzornikov neizo

gibna p o t r e b a , ki se jej ne bo [možno 
več protiviti. Glavni zadržek je pač še finančni 
minister. Ker je večina državnozborskih strank 
zdaj že tudi za popolno podržavljenje okr. šol. 
nadzornikov, se torej to lahko izvrši takoj, ka

kor hitro dobe pokritje za stroške, ki narastejo 
zaradi tega. 


